
GÜMÜŞHANE SAĞLIK SEN’İN BAŞARILI ve SEVİLEN BAŞKANI YILMAZ VEDA ETTİ

Gümüşhane Sağlık-Sen Şube Başkanı Yunus Yılmaz, 2013 yılından beri
sürdürdüğü görevinden kendi isteğiyle ayrıldı. Yılmaz’ın yerine Engin Karabulut
atandı.
Sağlık Sen’in başarılı başkanı Yunus Yılmaz görevinden ayrılması dolayısıyla
bir veda mesajı yayımladı.
YUNUS YILMAZ’IN VEDA MESAJI ŞÖYLEDİR
2013 yılından bu güne dek onur ve gururla yürütmüş  olduğum 
Gümüşhane Sağlık Sen Şube Başkanlığı görevimden kendi isteğimle bugün
itibariyle ayrılmış bulunuyorum.
Görev yaptığım süre içerisinde, beraber  çalışmış olduğum Başta Memur sen Sağlık
Sen Genel
Başkanlarım ve Genel Başkan yardımcılarıma, İllerimizin değerli Şube
Başkanlarına,
İlimizde beraber çalıştığım Memur sen il Başkanları ve bağlı  il temsilcilerine
 ve yönetimlerine, benimle kader birliği ve  yol arkadaşlığı  yapan bir aile
bütünlüğü içerisinde hareket
ettiğimiz eski ve yeni tüm yönetim kurulu arkadaşlarıma, sendikamızın basın
işlerini yürüten aynı zamanda Memursen Sağlık sen Engelli komisyon Başkanıma ve
yönetimine, emek ve çalışmalarıyla sendikamıza vizyon kazandıran İlçe
başkanlarım
ve işyeri temsilcisi kardeşlerime, destek ve teveccühleriyle sendikamıza ve
şahsıma güç katan kıymetli Sağlık Ve Sosyal hizmet Çalışanı üyelerimize
,desteğini
hep yanımda hissettiğim her zaman güç aldığım sevgili eşime ve çocuklarıma  tüm
dost, akraba ve arkadaşlarıma en kalbi
duygularımla teşekkür ediyorum.
Yine ; görev sürem boyunca destek ve katkılarından
dolayı  İlimizde görev yapan  valilerimize, eski ve yeni dönem
milletvekillerimize, Sendikamızın fahri üyesi ve her daim destekleriyle
yanımızda olan Gümüşhane Belediye Başkanımıza, Kamu Kurumlarımızın yönetici ve
çalışanlarına, ilimizin siyasi parti başkanları ve yönetim kurullarına,
İlimizdeki
STK larımızın Değerli Başkan ve yönetimlerine, Basın mensubu arkadaşlarıma da
teşekkür ediyor şükranlarımı sunuyorum.

https://gumushanedenhaber.com/gumushane-saglik-senin-basarili-ve-sevilen-baskani-yilmaz-veda-etti/


Bundan sonraki süreçte Sağlı-Sen bayrağını daha ileriye taşıyacağına yürekten
inandığım değerli kardeşim Engin Karabulut Başkanıma ve yönetim kurulu
üyelerine  başarılar diliyorum.










